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ΠΑΣΟΚ 

ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
ΕΛΕΝΗ ΒΑΤΣΙΝΑ 

                                                                 
Αθήνα, 22 Νοεμβρίου 2023 

 
ΕΡΩΤΗΣΗ  

 
 

ΠΡΟΣ:  

1. Τoν Υπουργό Παιδείας, Θρησκευμάτων και Αθλητισμού 

2. Την Υπουργό Πολιτισμού 

 

 

ΘΕΜΑ: «Ακαταλληλότητα Σχολείων Αρκαλοχωρίου Κρήτης» 

 

 

Κύριοι  Υπουργοί,  

 

 

Τα προβλήματα που έχουν προκαλέσει στη χώρα οι φυσικές καταστροφές και η 

αναποτελεσματικότητα του κρατικού μηχανισμού για ουσιαστική στήριξη των πληγέντων 

αναφαίνονται καθημερινά, με τις παροχές προς τους συνανθρώπους μας να σημειώνουν 

σπουδαίες καθυστερήσεις και να τους στερούν την ελάχιστη αξιοπρέπεια σε πρόσβαση των 

βασικών αγαθών. 

Είναι χαρακτηριστική περίπτωση αυτή των σεισμοπλήκτων Αρκαλοχωρίου, στο οποίο πολλές 

οικογένειες συνεχίζουν μετά το σεισμό της 27ης Σεπτεμβρίου 2021 να μένουν σε κοντέινερ. 

Ακόμα χειρότερα, τα σχολεία Αρκαλοχωρίου και συγκεκριμένα το 1ο Δημοτικό Σχολείο 

Αρκαλοχωρίου, το Γυμνάσιο Αρκαλοχωρίου και το Δημοτικό Σχολείο Θραψάνου συνεχίζουν 

για 3η συνεχόμενη σχολική χρονιά να έχουν προβλήματα στέγασης, καθώς τα κτήρια των 

σχολείων κρίθηκαν ακατάλληλα μετά το σεισμό. 

Συγκεκριμένα, το Γυμνάσιο Αρκαλοχωρίου συνεχίζει να πραγματοποιεί μαθήματα σε 

κοντέινερ, με μόνη «πρόοδο» όλα αυτά τα έτη την μεταφορά του κοντέινερ στο προαύλιο του 

Λυκείου Αρκαλοχωρίου. Στο Δημοτικό Σχολείο Θραψάνου τα μαθήματα πραγματοποιούνται 

σε νεοκλασικό κτήριο του 1927, για το οποίο η αρμοδιότητα ανήκει στο Υπουργείο 

Πολιτισμού, έχει μεν υπογραφεί η μελέτη, όμως είναι αβέβαιο το πότε θα εκκινήσουν οι 

εργασίες αποκατάστασης. 
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Σημειωτέον, ανάμεσα στις πληγείσες οικογένειες βρίσκονται άτομα με αναπηρία, τρίτεκνοι, 

ομάδες, άνεργοι,  μονογονεϊκές οικογένειες και γενικά ευάλωτες κοινωνικά ομάδες. 

 

 

 

Για τους λόγους αυτούς, 

Ερωτάσθε κ. Υπουργοί : 

  

1. Θα παρέμβετε για την άμεση κτηριακή αποκατάσταση των σχολείων Αρκαλοχωρίου, 

εξασφαλίζοντας πόρους προς τον αρμόδιο Δήμο Μινωα Πεδιάδας;  

2. Θα εκκινήσει η κτηριακή αποκατάσταση του Δημοτικού Σχολείου Θραψάνου; 

 

 

Η Βουλευτής 

 

Ελένη Βατσινά 

 

                                                       




